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Protokół Nr LII/10 
z dnia 28.05.2010 r. 

 
sesji Rady Gminy Dobromierz, odbytej w sali Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w 
Dobromierzu, pod przewodnictwem Marka Jaworskiego – przewodniczącego Rady. 
 
Początek sesji godz. 1300, zakończenie godz. 1350. 
 
W sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecny radny Stanisław Biernacki i Janusz Zawadzki) oraz 11 
sołtysów (nieobecny sołtys Leszek Sokalski). 
 
Ponadto w sesji wzięli udział: Wójt Gminy Dobromierz Czesław Drąg, Z - ca Wójta Kazimierz Sychowicz, 
Skarbnik Andrzej Poradowski, Sekretarz Bolesław Stochmal oraz kierownicy referatów i jednostek 
organizacyjnych gminy. 
Listy obecności stanowią zał. nr 1, 2, 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.-1. 
Hymn państwowy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Jaworski otworzył obrady LII sesji Rady Gminy Dobromierz.  
Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał, a 
następnie przywitał radych, kierowników jednostek oraz sołtysów.  
Poinformował, że Wójt zwrócił się z pisemnym wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej wybranej gminie na usuwanie skutków powodzi „2010”. 
Zaproponował wprowadzenie tego projektu uchwały jako punkt 11 do porządku obrad. 
 
Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej wybranej gminie na 
usuwanie skutków powodzi „2010” do porządku obrad głosowało: 13 – radnych za, 2 – nieobecny. 
 
Ad.-2. 
Porządek posiedzenia ze zmianami: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac na projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i 

szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad umarzania, odraczania i 

rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Dobromierz lub jej jednostkom podległym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2010. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy 

Dobromierz oraz ustalenie wysokości dopłaty do taryfy dla odbiorców usług wodociągowych. 

9. Informacja dotycząca udzielonych przez organ podatkowy ulg, umorzeń, odroczeń i rozłożeń 

na raty w podatkach za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2009 r. 

10. Informacja Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i 

Rekreacji w Dobromierzu o przygotowaniach do sezonu letniego 2010. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej wybranej gminie na 

usuwanie skutków powodzi „2010”. 
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12. Interpelacje i wnioski radnych.  

13. Wolne wnioski, zapytania, informacje.  

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Jaworski poinformował, że protokół z ostatniej sesji został złożony do 
wglądu w Biurze Rady, nie wniesiono do niego żadnych uwag, stąd stwierdził, iż został on przyjęty przez 
aklamację. 
 
Ad.-4. 
Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonej informacji o pracy 
Wójta w okresie między sesjami?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.-5. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetowej Emilię Gradowską o 
przedstawienie opinii kierowanej przez nią komisji o projekcie uchwały w sprawie trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budżetu. 
-Przewodnicząca Komisji Budżetowej Emilia Gradowska poinformowała, że kierowana przez nią komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz 
rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu w głosowaniu  
5 – radnych za. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego projektu 
uchwały? 
Pytań nie zgłoszono. 
  
Za podjęciem Uchwały Nr LII/240/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budżetu głosowało: 12 – radnych za, 1 – wstrzymał się,                     
2 – radnych nieobecnych. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-6. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał, czy radni mają pytania do projektu uchwały w sprawie 
określenia szczegółowych zasad umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych 
mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Dobromierz lub jej jednostkom podległym. 
-radna Danuta Świerk zapytała, dlaczego projekt tej uchwały nie jest zaparafowany przez radcę 
prawnego? 
-Wójt Gminy Czesław Drąg odpowiedział, że nie ma nigdzie przymusu parafowania projektu uchwały. 
-radna Danuta Świerk stwierdziła, że jest to odpowiedź na jej pytanie. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr LII/241/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie określenia 
szczegółowych zasad umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych 
mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Dobromierz lub jej jednostkom 
podległym głosowało: 11 – radnych za, 2 – wstrzymało się, 2 – nieobecnych. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-7. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetowej Emilię Gradowską o 
przedstawienie opinii kierowanej przez nią komisji w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Dobromierz na rok 2010. 
-Przewodnicząca Komisji Budżetowej Emilia Gradowska poinformowała, że kierowana przez nią komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżecie Gminy Dobromierz na rok 2010 w 
głosowaniu 5 – radnych za. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał, czy radni mają uwagi do omawianego projektu uchwały? 
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Uwag nie zgłoszono. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski poinformował, że przechodzi do głosowania, zapytał kto z radnych 
jest za przyjęciem projektu uchwały? 
za – 11 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał kto z radnych jest przeciw? 
przeciw – 0 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał kto z radnych się wstrzymał 
wstrzymał się – 1. 
-radny Zbigniew Zieliński poprosił, aby powtórzyć głosowanie, ponieważ odbywa się za szybko. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr LII/242/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Dobromierz na rok 2010 głosowało: 11 – radnych za, 1 – przeciw, 1 – wstrzymał się,  
2 – radnych nieobecnych. 
Uchwała został podjęta. 
 
Ad.-8. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetowej Emilię Gradowską o 
przedstawienie opinii kierowanej przez nią komisji w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na 
terenie Gminy Dobromierz oraz ustalenie wysokości dopłaty do taryfy dla odbiorców usług 
wodociągowych. 
-Przewodnicząca Komisji Budżetowej Emilia Gradowska poinformowała, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w przedmiocie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy 
Dobromierz oraz ustalenia wysokości dopłaty do taryfy dla odbiorców usług wodociągowych w głosowaniu 
5 – radnych za. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał, czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały? 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr LII/243/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Dobromierz oraz ustalenie wysokości dopłaty do 
taryfy dla odbiorców usług wodociągowych głosowało: 12 – radnych za, 1 – wstrzymał się,   
2 – nieobecnych. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad. -9. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał, czy radni mają pytania do Informacji dotyczącej 
udzielonych przez organ podatkowy ulg, umorzeń, odroczeń i rozłożeń na raty w podatkach za okres od 1 
stycznia do 31 grudnia 2009 r.? 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.-10. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał, czy radni maja pytania do Informacji Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej i Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dobromierzu o przygotowaniach do 
sezonu letniego 2010? 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.-11. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski poprosił Wójta Gminy Czesława Drąga o przedstawienie projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej wybranej gminie na usuwanie skutków powodzi „2010”. 
-Wójt Gminy Czesław Drąg poinformował, że przez Polskę przechodzi jeszcze fala powodziowa o bardzo 
strasznych skutkach dla ludzi, dla samorządów, dla tego terenu, którego ona dotyka. Pamiętamy kiedy 
sami dotknięci byliśmy tym kataklizmem w roku 1997. Nawet jeśli Rząd uruchomi tę całą pomoc o której 
mówi Premier i nawet jeśli będzie taka duża jak informuje, czyli największa w dotychczasowej historii to i 
tak nie będzie tyle pieniędzy, aby w dość krótkim czasie pozbierać się i zlikwidować skutki powodzi. 
Pamiętam, że kiedy dotknęła nas powódź to wiele zrobiliśmy, żeby pozyskać pieniądze z zewnątrz, 
zgłaszały się także gminy z terenu Polski, które takiej pomocy naszej gminie udzieliły. Były pieniądze z 
Unii Europejskiej, z Banku Światowego, były rządowe pieniądze pomocowe, ale wówczas dostaliśmy z 
trzech gmin dotację w gotowiźnie w łącznej kwocie wówczas 28.119 zł. Gdybyśmy chcieli tamtą kwotę 
urealnić do wartości dzisiejszej złotówki to jest to co najmniej 50.000, 60.000 zł. Zwracam się z wnioskiem 
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do Wysokiej Rady, abyśmy podjęli decyzję, by podobną kwotę, którą pozostawiam do wyboru, ale 
proponowałbym około 50.000 zł, żebyśmy jakieś gminie takiej pomocy udzielili. Mówię „jakieś”, ponieważ 
zadzwoniłem do trzech gmin, które wówczas udzieliły nam pomocy i w żadnej z nich powodzi nie było. W 
związku z tym nie ma potrzeby wskazywania, której gminie, bo nie ma ku temu warunków. Dziś też nie 
jestem w stanie Państwu powiedzieć, której gminie proponuję przekazanie tej kwoty, dlatego w projekcie 
uchwały, który za chwilę zostanie Państwu przekazany, a będę wnosił o kilka minut przerwy, aby 
pracownicy mogli przygotować ten projekt, nie wskazuję proponowanej gminy. Próbowałem dzisiaj 
skontaktować się ze Starostwem, ale nie ma kontaktu z Dyrektorem Wydziału Kryzysowego, który w tych 
akcjach pomocowych uczestniczy, bo wydaję mi się, że dobrze byłoby, gdyby społeczność samorządowa 
Powiatu Świdnickiego zebrała się razem i którejś z gmin, która podniosła te straty wyremontowała jedną 
szkołę. Gdybyśmy się wszyscy razem złożyli to mielibyśmy zrealizowane konkretne zadanie i pomoc byłaby 
taka bardzo znacząca i spektakularna, a nie tylko danie komuś gotówki. W swoim wniosku będę 
proponował Wysokiej Radzie, żeby mnie upoważnić do wyboru tej gminy. Natomiast Wysoką Radę proszę 
o uchwalenie kwoty 50.000 zł. Czy my takie pieniądze mamy? Oczywiście z pieniędzmi jest zawsze tak jak 
jest z pieniędzmi, nigdy nie ma ich za dużo, ale mamy kwotę 110.000 zł na rezerwie z której moglibyśmy 
te 50.000 zł zadysponować. Z takim wnioskiem do Wysokiej Rady się zwracam. Proszę o kilka minut 
przerwy, aby można było przygotować przedmiotowy projekt uchwały. 
-radny Zbigniew Zieliński zwrócił się do Wysokiej Rady stwierdzając, że jest to bardzo szlachetny cel i jak 
najbardziej należało by pomóc, aby zrewanżować się za to co nas wówczas spotkało, bo prócz solidarności 
gmin, które udzieliły nam wówczas wsparcia to również do dzisiaj wspominany jest wyjazd dzieci z 
naszych terenów do miejscowości Górki, gdzie dzieci opływały we wszystko co było możliwe i nie mogły 
przerobić tych darów, które otrzymały. Być może proboszcz, który jest w strukturach Caritasu mogłyby 
pomóc ustalić komu udzielić pomocy. Ta pomoc wówczas do nas przyszła tylko dlatego, że zorganizowali 
to Michaelici i wybrali sobie naszą gminę z wielu wówczas zalanych gmin dlatego, że tu była parafia 
Michała Archanioła i te 100 dzieci zabrano, przywieziono i mocno wyposażono. Ten człowiek, który to 
zorganizował i zareagował mimo młodego wieku zmarł, ale być może proboszcz jako pracownik Caritasu 
mógłby nam pomóc ustalić, czy w tamtym terenie, dla tamtej społeczności na Podlasiu nie jest potrzebna 
pomoc. 
 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski o godzinie 13:20 ogłosił 10 minutową przerwę.   
 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
wybranej gminie na usuwanie skutków powodzi „2010”. § 1. Upoważnia się Wójta Gminy Dobromierz do 
udzielenia z budżetu Gminy Dobromierz pomocy finansowej wybranej gminie, z przeznaczeniem na 
sfinansowanie kosztów usuwania skutków powodzi, która miała miejsce w maju 2010 roku. § 2. Pomoc 
finansowa, o której mowa w § 1. zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 
Dobromierz na rok 2010 w wysokości 50.000 zł. § 3. Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej, 
o której mowa w § 1. oraz jej przekazania, zasady rozliczenia środków, określone zostaną w umowie 
zawartej pomiędzy Gminą Dobromierz, a wybraną gminą w sposób określony w § 1.  
Czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały? 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr LII/244/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej wybranej gminie na usuwanie skutków powodzi „2010” głosowało: 13 – radnych 
za, 2 – nieobecnych.   
 
Ad.-12. 
Interpelacji i wniosków radnych nie zgłoszono. 
 
Ad.-13. 
-radna Teresa Hałdaś zapytała, czy planowane jest koszenie trawy na placu zabaw w Szymanowie? 
-radna Emilia Gradowska zapytała, czy półkolonie będą odbywać się codziennie, w jakich godzinach i czy 
będą z wyżywieniem? 
-radny Zbigniew Zieliński zapytał, czy Inżynier Kontraktu jest do dwóch inwestycji, czyli do stacji 
oczyszczania i do wodociągów i kanalizacji? Chciałbym wiedzieć kto nadzoruje wykonawstwo kanalizacji?  
-Wójt Gminy Czesław Drąg wskazał do udzielenia odpowiedzi Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, 
Sportu i Rekreacji na zapytanie w sprawie półkolonii i koszenia trawy na placu zabaw w Szymanowie. 
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-Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji Józef Noworól zapytał dlaczego pytanie w 
sprawie koszenia placu zabaw skierowane jest do niego? 
-Wójt Gminy Czesław Drąg odpowiedział, że plac zabaw jest na zespole placów zabaw w Szymanowie tak 
samo jak w Borowie.  
-Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji Józef Noworól poinformował, że trochę inaczej 
interpretował, ale jeżeli jest taka potrzeba to plac zabaw zostanie wykoszony w najbliższym czasie. Przy 
okazji tego zapytania dodał, że na terenie gminy jest kilka boisk, które wymagają koszenia 3 razy w 
sezonie. Kosimy je, ale dobrze byłoby gdyby Ośrodek Kultury mógł zakupić ciągnik do koszenia, ponieważ 
te maszyny, którymi są obecnie wykonywane prace są wyeksploatowane. Zwrócił się z prośbą do radnych 
i Wójta, aby taki temat rozważyli, a jest to koszt około 10.000 zł. Była taka informacja, żeby Szymanów 
nie kosić, ponieważ tam zostawia się trawę na siano i dlatego nie była tam koszona trawa. 
Półkolonie są planowane, a ich idea polega na tym, że w poszczególnych świetlicach zbieramy 
uczestników, jeśli będzie takie zapotrzebowanie i więcej niż 5,6 dzieci to w poszczególnych świetlicach 3, 
4 – dniowe półkolonie będą organizowane. Jeżeli skończymy zajęcia w Czernicy to przejdziemy do Borowa, 
a jak na razie chętnych nie ma. Problem jest taki, że 100 dzieci wyjeżdża na kolonię, 20 dzieci jedzie na 
obóz sportowy. Będą to 5 – godzinne zajęcia od 8:00 do 13:00 i obejmować będą cykl zajęć plastycznych. 
-Wójt Gminy Czesław Drąg poinformował, że chciałby przestrzec przed możliwością dojścia do pewnego 
nieporozumienia. Zostało rzeczywiście użyte sformułowanie „półkolonie” i ono jak mawia stare polskie 
przysłowie leci sobie takim ptaszkiem, takim małym wróbelkiem, a potem wraca jako bardzo ciężki wół i 
jak gruchnie w kogoś to i czasem może stratować i to tak poleciało. Zaproponował, aby nie używać 
sformułowania półkolonie, ponieważ nie będą to półkolonie. Organizowane będzie to cyklicznie, czyli cykl 
5 dni w Czernicy, potem cykl 5 dni w Gniewkowie, jak skończy w Czernicy, skończy Gniewków będzie cykl 
5 dni w Dzierzkowie i tak 12 wsi. Jak skończy cykl 12 wsi to może wrócić do Czernicy. Cykliczność jest 
specyficzna, Dyrektor będzie to organizował, ale to nie znaczy, że w każdej wsi będzie się to odbywało 
przez całe wakacje. Dla mnie to jest przedsięwzięcie bardzo ryzykowne, które z jednej strony może 
napędzić bardzo wielu chętnych i potem nie będzie wiadomo co z nimi zrobić, bo co to jest dla dzieci przez 
2 miesiące 5 dni zajęć. Prosiłbym tutaj o odrobinę ostrożności. Jedna jest inwestycja pod nazwą Budowa 
systemu gospodarki ściekowej, w skład której wchodzi oczyszczalnia ścieków i kanalizacja i do jednej 
inwestycji mamy jednego Inżyniera Kontraktu. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał, czy radni mają jeszcze pytania? 
Pytań nie zgłoszono. 
Zapytał, czy sołtysi mają pytania. 
-sołtys Szymanowa Stanisław Krynicki poinformował, że chciałby doprecyzować wypowiedź radnej Hałdaś, 
ponieważ radna wskazała konkretne miejsce, chodzi o to miejsce, gdzie stoi plac zabaw. To jest całkiem 
co innego, a boisko kosimy sami. Jest taka osoba, która dwa razy do roku kosi je i robi sobie siano, a 
boisko mamy wykoszone jak nam potrzeba. Chodzi o wykoszenie trawy pomiędzy sprzętem na placu 
zabaw.  
-Wójt Gminy Czesław Drąg poinformował, że musi to skomentować, ponieważ jest to taka anarchia. Czyj 
to zespół zabawowo – boiskowy? wasz, jakiegoś pana, który kosi trawę na siano, czy Gminnego Ośrodka 
Kultury. Chciałbym, aby całym placem zajmował się Gminny Ośrodek Kultury i to cały czas powtarzam, mi 
nie są potrzebni pomocnicy do takiego przypadkowego wykonywania zadań. Jeśli ktoś ma tam pożytek z 
trawy, ponieważ chce ją mieć na siano, a wam wystarczy, że wam dwa razy do roku wykosi trawę to 
niech za ten pożytek skosi plac zabaw, albo całość bierze na siebie Gminny Ośrodek Kultury. Nie mam 
chęci czytać w internecie co jakiś czas od młodych ludzi pytanie, dlaczego w mojej wsi nie jest wykoszone 
boisko, bo my chcemy na wakacje pograć w piłkę, a nam boiska nie koszą. Więc od razu się umówmy, 
albo gospodarujecie na wszystkim i nie będę wam tu przeszkadzał, ale proszę bardzo kosić także plac 
zabaw dla małych dzieci za pożytki trawiaste, a jak nie to bierze to na siebie GOKSiR, żeby potem nie mieć 
do nikogo pretensji. 10 dni temu miałem od Dyrektora GOKSiR-u meldunek, że wszystko co było w jego 
nadzorze wykosił na terenie całej gminy. Przecież ja tego nie będę sprawdzał, bo nie ma podstawy, żeby 
mu nie wierzyć i raptem ni z tego ni z owego jest stwierdzenie na klubie pani radnej, że w tym roku 
jeszcze nie koszono. Ja mogę mieć pretensje tylko do Dyrektora, że mnie oszukuje. Więc jeśli państwo 
macie zamiar tam realizować swoją politykę to bierzcie całość, realizujcie i odpowiadajcie za to, a jak nie 
to robi to GOKSiR i chciałbym, żeby sobie to uzgodnił pan Dyrektor z panem sołtysem i żeby był jeden 
gospodarz, a nie dziesięciu. 
-Przewodniczący Rady Marek Jaworski zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zadać pytanie? 
Pytań nie zgłoszono.  
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Poinformował, że organizowany będzie III Turniej Rycerski 19 czerwca br. na terenie Fundacji Krzyżowa. 
Państwo radni otrzymali program tego turnieju. Proszę radnych, którzy wyraziliby chęć wzięcia udziału w 
tym turnieju o zadeklarowanie udział do poniedziałku w Biurze Rady. 
 
Ad.-14. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Marek Jaworski ogłosił 
zamknięcie obrad LII sesji Rady Gminy Dobromierz. 
 

 
 
Przewodniczący Rady 
(-) Marek Jaworski 
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